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Abstract (en)
The drawer moves along arc-shaped guides in order to insert the fuse into the fixed contacts without need for a large insertion force. The circuit
breaker comprises a box (11) within which there are two contact elements (12) which stand at a distance from each other. A fuse carrier (14) is
provided with an opening (15) which is able to receive a cartridge fuse (16). The fuse carrier is mounted to move between inserted and withdrawn
positions so that the fuse is accessible from outside the box. The opening (15) for the fuse carrier is defined by two walls (33,34) which extend
transversely w.r.t. the trajectory of the fuse carrier. The movement of the fuse carrier is oblique w.r.t. the alignment of the fixed contacts in the box.

Abstract (fr)
Ce coupe-circuit est du genre comportant, dans un boîtier (11), d'une part, deux organes de contact (12), qui sont établis à distance l'un de l'autre,
et, d'autre part, un porte-fusible (14), qui présente un évidement (15) propre au logement d'une cartouche fusible (16), et qui, accessible de
l'extérieur du boîtier (11), est monté mobile entre une position de fermeture et une position d'ouverture, l'évidement (15) de ce porte-fusible (14)
étant notamment défini par deux parois (33, 34) qui s'étendent globalement transversalement par rapport à son trajet (T). Suivant l'invention, pour
la position de fermeture du porte-fusible (14), la paroi (33) arrière de l'évidement (15) s'étend globalement en oblique par rapport à l'alignement (A)
des organes de contact (12), en s'écartant de l'un de ceux-ci vers l'arrière au fur et à mesure qu'elle se rapproche de l'autre. Application aux coupe-
circuit à porte-fusible cintré ou droit, quel que soit le trajet de ce porte-fusible. <IMAGE>
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